第八届中国·海峡项目成果交易会邀请函

 第八届中国·海峡项目成果交易会（原名“中国·福建项目成果交易会”）由福建省人民政府联合国家有关部门共同主办，将于2010年6月18日至20日在福建省福州市举行。届时将通过成果展示、项目推介、政策咨询、信息发布和现场对接等方式，为国内外高校、科研院所、企业和投资者开展项目成果对接提供交易平台。

我们竭诚欢迎国内外高校、科研院所、企业、投资者以及项目成果拥有者前来参加！
谨此奉邀！

    重要活动：

· 6月18日上午：开幕式、签约仪式

· 6月16日—6月20日：大会论坛、现场对接会
中国·海峡项目成果交易会组委会
The 8th China Cross-Straits Technology and Projects Fair, co-sponsored by the Fujian Provincial People’s Government and the relevant State departments, will be held in Fuzhou, Fujian Province from June 18th to 20th, 2010. It will provide a transaction platform for domestic and overseas universities, scientific research institutions, enterprises and investors by high-tech products exhibition, project promotion, policy consultation, information release and on-the -spot project connects, etc.

We cordially welcome domestic and overseas universities, scientific research institutes, enterprises and investors, as well as those with R&D achievements to The 8th China Cross-Straits Technology and Projects Fair.

Major Events: 
· Morning of June 18 th : Opening Ceremonies

· June 16 th to 20 th: Forums & on-the-spot Project linkage-up  

                                         The Organizing Committee of CSTPF
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如果您（或者带领团队）前来参展，请填好本页表格后发给我们，谢谢！
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